



ISO 9001:2015 Quality Management System AND ISO 14001:2015 Environmental Management System

ACCREDITED CERTIFICATIONS ARE AVAILABLE IN ACI

**ACI IS ONE OF THE FIRST CERTIFICATION BODIES
TO GAIN THE ABOVE HKAS ACCREDITATION**

Accredited Certification International Ltd. (ACI) is pleased to announce the achievement of the Hong Kong Accreditation Service (HKAS) accreditation for ISO 9001:2015 Quality Management Systems (QMS) and ISO 14001:2015 Environmental Management Systems (EMS).



Early adoption of the management processes of ISO 9001:2015 and ISO 14001:2015 demonstrate the organization's persistence on internal examinations. With so many competitors in most business sectors, companies need something that makes them stand out from the crowd. In many ways it is not always the products and services that confirm your standards, but often the regulatory structure that proves the strength and quality of your business.

ACI, as an accredited certification body, we are authorized to certify companies to the ISO 9001:2015 and ISO 14001:2015 standard. To ensure certified clients can smoothly convert to the new standards, ACI provides a series of certification support services to make the transition smooth and transparent, including our training courses and IRCA approved training to help you understand the new requirements and risk-based thinking. Our experts can also carry out gap assessment; provide an organization with structured assistance. For more information on training courses available, visit www.aci-limited.com





国际认可认证

ISO 9001:2015 质量管理体系 及 ISO 14001:2015 环境管理体系认证服务

是其中第一个认证机构获得了HKAS以上的认可

ACI 现提供香港认可处 (HKAS) 认可的 ISO 9001:2015 质量管理体系及 ISO 14001:2015 环境管理体系认证服务。

早些采用 ISO 9001:2015 年和 ISO 14001:2015 的管理系统能够证明该组织对内部考核的决心。在大多数行业，令企业在竞争对手中脱颖而出的一定是产品和服务，更多时候是可以证明其实力的监管制度。

ACI 现可提供 HKAS 认可的 ISO 9001:2015 与 ISO 14001:2015 认证服务。为协助获认证机构顺利过渡至新标准，ACI 提供了一系列的认证支持服务，包括我们的培训和 IRCA 认可的培训课程，以帮助你了解新的系统。我们的专家也可以提供差距评估以便实质支援各机构，欲知更多详情，请联络我们。

